
Interpellasjon vedrørende lys- og lydforhold under Samfundsmøte 
Presentert av Tormod Gjestland 
 
«Jeg ønsker en redegjørelse fra de tekniske gjengene på de dårlige lysforholdene under 
Samfundsmøte: GMO 1. april 2017. Videre ønskes også redegjørelse på hvorvidt de tekniske 
gjengene prioriterer, samt gjør seg flid med arbeidet for at Samfundsmøtene fremstår 
profesjonelle, og er så gjennomarbeidet som mulig. Samfundsmøte: ISFiT-president kan trekkes 
frem som et annet eksempel på et møte som ikke fremsto så ryddig som forventet. Denne 
interpellasjonen retter seg spesifikt til gjengsjef for Regi, og gjengsjef for Forsterkerkommiteen, 
og svar ønskes under generalforsamlingen 20. April 2017.» 
 
Bakgrunn for interpellasjonen:  
Presenteres på møtet 


